

# AIKE-DELLARCO

艾可画廊

## Press Release



## Tang Dixin Solo Show

### **Mr. Hungry**

Opening: 5-8pm, November 14th (Friday), 2014

AIKE-DELLARCO

Room 102, Bldg 0, 50 Moganshan Rd, Shanghai

Exhibition Dates: November 14 – December 14, 2014

Tel: +86 21 52520010, 52527164

Email: shanghai@aikedellarco.com

Website: www.dearco.it, www.aikedellarco.com

AIKE-DELLARCO is pleased to announce Tang Dixin's solo exhibition in Shanghai, opening on November 14th and on view until December 14th. This exhibition is also the artist's first show in China.

This exhibition presents a series of videos recording Tang Dixin's first-person perspective, site-specific performance in various indoor spaces, accompanied with the artist's on-site performance during the opening.

In this series of actions, Tang Dixin reinterprets social norms and in the process possibly changes the nature of the space: he climbs the objects habitually placed in private spaces, and intentionally detours from any conventional route.

Compared with his previous outdoor performances, the intrusion into private spaces that Tang Dixin enacts this time, displays a humorous and less extreme attitude. The physical divergence between the act of 'walking' and that of 'climbing' in a social environment is an imaginative interval that suggests the artist's retreat into a subdued expression of disobedience.

Tang Dixin was born in 1982 in Hangzhou, and graduated from Shanghai Normal University. He now lives and works in Shanghai. He has held recent solo exhibition 'Tang Dixin' in Ota Fine Arts, Tokyo, Japan, 2014. His recent group exhibitions include: '10th Gwangju Biennale', Gwangju, South Korea, 2014; 'Rendering', AIKE-DELLARCO, Shanghai, China, 2013; 'ON|OFF China's Young Artists in Concept and Practice', Ullens Center for Contemporary Art, Beijing, China, 2013.

AIKE-DELLARCO main space

F2, Bldg 1, 50 Moganshan Rd, Shanghai

艾可画廊 主空间

上海莫干山路50号1号楼2楼

AIKE-DELLARCO bldg 0

Room 102, Bldg 0, 50 Moganshan Rd, Shanghai

艾可画廊 0号楼

上海莫干山路50号0号楼102室

Tel: +86 21 52527164

Fax: +86 21 52527164

Web: www.dearco.it

E-mail: shanghai@aikedellarco.com

# AIKE-DELLARCO

艾可画廊

## 新闻稿



## 唐狄鑫个展

### 饥饿先生

开幕酒会：2014年11月14日（周五）下午5点至8点

展览时间：2014年11月14日 - 12月14日

展览地点：艾可画廊，上海莫干山路50号0号楼102室

联系电话：+86 21 52520010, 52527164

电子邮件：shanghai@aikedellarco.com

网址：www.dearco.it, www.aikedellarco.com

艾可画廊将于2014年11月14日至12月14日举办唐狄鑫的个展，这也将是艺术家在中国的首次个展。

本次展览中，唐狄鑫会带来在不同室内空间中创作第一视角的行为视频，并在展览现场进行表演。

艺术家以一系列不同寻常的行为，似乎在某种程度上改变了空间属性。他在私人或公共空间中利用习惯性摆放的物体进行运动，刻意避开日常生活中约定俗成的路线。

与他之前在室外的行为艺术相比，唐狄鑫这次的作品介入更为日常的空间，并显示出一种幽默轻松的特质。在社会空间中“行走”与“攀爬”，两者本质上的区别创造性地体现了以退为进的手段，由此暗藏了某种隐性的对立。

唐狄鑫1982年出生于杭州，2005年毕业于上海师范大学美术学院油画系，现工作生活于上海。他举办的个展包括“唐狄鑫”，大田画廊，东京，日本，2014。近期参加的群展包括：“第10届光州双年展”，光州，韩国，2014；“渲染”，艾可画廊，上海，中国，2013；“ON|OFF 中国年轻艺术家的观念与实践”，尤伦斯当代艺术中心，北京，中国，2013。

AIKE-DELLARCO main space  
F2,Bldg 1,50 Moganshan Rd, Shanghai  
艾可画廊 主空间  
上海莫干山路50号1号楼2楼

AIKE-DELLARCO bldg 0  
Room 102, Bldg 0, 50 Moganshan Rd, Shanghai  
艾可画廊 0号楼  
上海莫干山路50号0号楼102室

Tel: +86 21 52527164  
Fax: +86 21 52527164  
Web: www.dearco.it  
E-mail: shanghai@aikedellarco.com